
Protokół Nr 329
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 8 grudnia 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1430. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu w pełnym

składzie oraz:

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Zarządu zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu

Koneckiego na 2023 rok.
3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Zarząd jednogłośnie przyjął porządek obrad posiedzenia Zarządu Powiatu
przedstawiony przez Przewodniczącego Zarządu.

Ad.2
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały

Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,
Poinformowała, że zmian jest bardzo dużo, uchwała zawiera 4 załączniki,

w których zawarte są zmiany następnie wymieniła niektóre z nich między innymi:
- w planie dochodów budżetowych polegających na zwiększeniu dochodów

ogółem budżetu o kwotę 78.612,00zł. w związku z Domami Pomocy Społecznej,

- w planie wydatków polegających na częściowym rozwiązaniu rezerwy
celowej z przeznaczeniem na zakup energii - I LO w Końskich oraz
na zabezpieczenie środków dla Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego
w Baryczy w kwocie 4.000,00zł. z przeznaczeniem na organizację Wigilii,
zgodnie z podjętą w tym roku decyzją Zarządu Powiatu.
Na zakończenie dodała, że w niektórych jednostkach organizacyjnych - oświaty
zostały wolne środki na planie wydatków w zakresie wynagrodzeń w związku

z powyższym na koniec roku należy te środki przenieść między jednostkami
organizacyjnymi powiatu celem zabezpieczenia wydatków na pochodne
od wynagrodzeń za miesiąc grudzień.



Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zwrócił SIę do członków

zarządu, czy są pytania w przedmiotowej sprawie.

Uwag i pytań nie było .

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 20112023 w przedmiotowej
sprawie.

Spraw różnych nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 14 45 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Agnieszka Gwardecka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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